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Polis 1 haftalık denetim
raporunu açıkladı

Afyonkarahisar’da polis tarafından kent
merkezinde yapılan denetimlerde hakların-
da yakalama kararı 31 şahıs yakalanırken,
yapılan denetimlerde ruhsatsız silahlarla
uyuşturucu maddeler de ele geçirildi.>>3’TE

Afyon emniyetinden
FETÖ operasyonu

Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü KOM, TEM
ve İstihbarat Şube Müdürlüklerince yürütülen çalış-
malar sonucunda FETÖ-PDY terör örgütünün gün-
cel ve finans yapılanmasına yönelik olarak ülke
genelinde eş zamanlı olarakAfyonkarahisar merke-
zli operasyonlar gerçekleştirildi. >>3’TE

100 kınalı keklik
doğaya salındı

Doğa Koruma ve Milli Parklar Genel Müdürlüğü
tarafından düzenlenen kekliklerin doğaya salın-
ma etkinliği, Kütahya Valisi Musa Işın’ın katılımıy-
la gerçekleştirildi. Etkinlikte, Afyonkarahisar
Keklik Üretme İstasyonunda yetiştirilen toplamda
100 kınalı keklik doğaya bırakıldı. >>5’TE

Bakan

Yardım
cısı

Ökten,
“ÖĞRETMEN AKADEMİLERİ EĞİTİMDE

GELECEĞİ ŞEKİLLENDİREN BİR ADIMDIR”
Millî Eğitim Bakanlığının öncülüğünde İl Milli Eğitim Müdürlüğünce yürütülen “Afyonkarahisar Öğretmen

Akademileri” açılış programı gerçekleştirildi. Milli Eğitim Bakan Yardımcısı Doç. Dr. Celile Eren Ökten
“Öğretmen Akademileri, eğitimin geleceğini şekillendirme noktasında büyük bir rol oynuyor ” dedi.

İl Milli Eğitim binası konferans salonunda gerçekleştirilen
programa Milli Eğitim Bakan Yardımcısı Doç. Dr. Celile
Eren Ökten, Din Öğretimi Genel Müdürü Dr. Ahmet
İşleyen, Vali Kübra Güran Yiğitbaşı, İl Milli Eğitim Müdürü
Miraç Sünnetçi, kurum çalışanları ve öğretmenler katıldı.
Açılış konuşmasını yapan İl Milli Eğitim Müdürü Miraç
Sünnetci, “Gerçekleştirilen akademilerin öğretmenlerin
mesleki eğitimleri desteklemek eğitimde kaliteyi arttırmak
ve öğrencilerimize daha iyi bir gelecek sunmak için fırsat
sunmaktadır” diyerek, sözlerine şöyle devam etti; “Öğret-
menler toplumun yapı taşlarıdır. Geleceğimizi şekil-
lendiren öğrencilerimize sadece bilgi değil, aynı zaman-
da hayatı öğretme durumunu öğreten öğretmenler
bugünde güç kaynağımızdır. Bu yüzden öğretmenlerim-
izin sürekli olarak kendilerini geliştirmeleri, yeniliklere
ayak uydurmaları ve eğitimdeki en iyi uygulamaları
öğrenmeleri çok önemlidir. Öğretmen akademileri
eğitimde mükellefiyeti hedefleyen bir platform olan bilgi
ve becerilerini arttırmayı amaçlamaktadır” dedi.

TÜRKİYE YÜZYILI HEDEFİNE ULAŞMAK
İÇİN ÇIKTIĞIMIZ BU YOLCULUKTA

BİRLİKTE YÜRÜYECEĞİZ
Müdür Sünnetci, öğretmen akademileri hakkında bilgi
vererek şu ifadelere yer verdi; “Açılışı yaptığımız
Afyonkarahisar Öğretmen Akademilerinde özellikle
Hitit’den, Frig’e ve Osmanlı’ya uzanan kültürel değer-
lerimizin birbirine geçtiği ‘Şehir ve Kültür Akademisi’.

Kübra Güran
Yiğitbaşı

8
Fuarda Şuhut keşkeği
yoğun ilgi gördü
Turizm sektörünün önemli buluşma noktalarından biri olan Travelexpo
Ankara 7. Uluslararası Turizm ve Seyahat Fuarı’nda Afyonkarahisar’ın
birbirinden eşsiz lezzetleri yerini alırken, Şuhut ilçesinin tescilli keşkeği
eşsiz lezzetiyle katılımcılara tanıtıldı.>>7’DE

Soğuk havalarda yolda kalmamak için
akü sağlığına dikkatKış mevsiminin yaklaşması

ve havaların soğuması ile
birlikte araçlarda akü sorun-
larının baş göstermemesi için
uzmanlar muhakkak ölücüm
yapılması gerektiğini ifade
ederek, özellikle yeni model
araçlarda amper düşük-
lüğünün ciddi elektronik
sorunlara sebep olduğunu
belirttiler.>>5’TE

Sandıklı’da öğretmenler
arasında lezzet yarışı

Afyonkarahisar’da 2024-2025 eğitim öğretim yılı Okul Sporları
müsabakaları başladı. Bu sezon, farklı takım branşlarında 970
müsabaka düzenlenecek. >>7’DE

Kadın çiftçilere bilgilendirme
toplantısı yapıldı
Afyonkarahisar’da kırsal alanda yaşayan kadın çiftçilere
yönelik bilgilendirme toplantısı gerçekleştirildi.Sultandağı
İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü’nden eğitim çalışmasıyla
ilgili yapılan açıklamada, “Kırsal alanda yaşayan ve tarım
sektörünün her alanında aktif olarak rol alan kadın çiftçi-
lerimizin bilgi ve teknik donanımlarına katkıda bulunmak
için eğitim çalışması yapıldı. >>2’DE

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi 2025 yılı bütçe görüşmeleri sona erdi.
Gerçekleştirilen toplantıların ardından Afyonkarahisar’ın 2025 yılı
toplam bütçesi 1 Milyar 800 Milyon TL olarak belirtildi. Bütçe tasarısın-
da, mahalli idarelerin görev ve yetkileri dikkate alınarak kamu hizmet-
leri için ayrılan paylar dağıtıldı. Ekonomik sınıflandırma cetvelleri ile
çeşitli gider kalemleri planlanarak düzenlemeye gidildi. >>8’DE

ÖĞRETMENLER GÜNÜNÜ
COŞKUYLA KUTLAYACAĞIZ

Belediyenin ve Kent Konseyi iş birliğiyle düzenle-
nen 24 Kasım Öğretmenler Günü etkinlikleri,

öğretmenlerimizin kıymetini vurgulamak ve onlara
unutulmaz bir akşam yaşatmak amacıyla

kapsamlı bir program gerçekleştirilecek. >>8’DE

Bolvadin’de kentsel
dönüşüm devam ediyor

Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı, ilçede
yürütülen kentsel dönüşüm çalışmalarına tam destek
vererek, uzun süredir gündemde olan Kasaplar Hali’nin
yıkım çalışmalarını başlattı. Başkan Aynacı, “Devlette
süreklilik esastır” anlayışıyla hareket ettiklerini vurgula-
yarak, Bolvadin’in modern bir yapıya kavuşması için bu
projelerin büyük önem taşıdığını belirtti. >>2’DE
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Çocuklarımız bugünün
yarını, yarının umududur!
Saadet Partisi Afyonkarahisar Kadın Kolları Başkanı Saniye Hazer,

20 Kasım “Dünya Çocuk Hakları Günü” dolayısı ile bir mesaj 
yayınladı. Hazer, “Çocuk işçiliğinin en önemli nedenlerinden birisi

yoksulluktur. Ailelerini geçindirmek zorunda kalan çocuklarımızın 
varlığı bir ülke yöneticileri için ayıptan öte suçtur. Bu çocuklar okullarını

bırakmak zorunda kalmakta, eğitim alamamaktadırlar" dedi.
Hazer, Dünya Çocuk Hakları Günü’nün, ilk olarak 20 Kasım
1989 tarihinde Birleşmiş Milletler Genel Kurulu tarafından
kabul edilmiş olduğunu söyledi. Hazer,  “20 Kasım 1989 tari-
hinde Birleşmiş Milletler Genel Kurulu tarafından kabul edilen
Çocuk Hakları Günü sözleşmesi, çocukların sağlığı, eğitimi,
korunması, katılımı ve diğer birçok alanı kapsayan çocuk hak-
larını belirler. Çocukların yaşam hakkı, eğitim hakkı, sağlık
hakkı, oyun ve eğlence hakkı gibi bir dizi temel hakkı içerir.
Ayrıca, çocukları cinsel, ekonomik sömürüden, şiddetten ve
ihmal edilmesinden koruma amacını taşır.” şeklinde konuştu.

“ÜLKE YÖNETİCİLERİ İÇİN AYIPTAN ÖTE SUÇTUR”
TÜİK'in "İstatistiklerle Çocuk, 2023" araştırmasının
Türkiye'deki çocukların durumunu gözler önüne serdiğine
dikkat çeken Saniye Hazer, “Açıklanan veriler, yıllar içinde
derinleşen yoksullukla beraber çocuk işçi sayısında da artış
yaşandığını ortaya koydu. Açıklanan verilere göre, 2023 yılın-
da 15-17 yaş grubundaki çocukların işgücüne katılma oranı
yüzde 22,1 oldu. Bu oran 2022'de yüzde 18,7 seviyesindeydi.
2021 yılında 520 bin çocuk çalışıyorken bu sayı 2022 yılında
619 bine çıkmış durumdadır. Yani, bir yılda 15-17 yaş arasın-
da çalışan çocuk sayısı 101 bin artmış durumdadır. Çocuk
işçiliğinin en önemli nedenlerinden birisi yoksulluktur. Ailelerini
geçindirmek zorunda kalan çocuklarımızın varlığı bir ülke
yöneticileri için ayıptan öte suçtur. Bu çocuklar okullarını bırak-
mak zorunda kalmakta, eğitim alamamaktadırlar" ifadelerine
yer verdi.

“250 MİLYON ÇOCUK OKULA GİTMİYOR”
Saadet Partisi Kadın Kolları Başkanı Saniye Hazer, çocuklar-
la ilgili şunlara da dikkat çekerek, "Her yıl 5 milyon çocuk 5
yaşını doldurmadan ölüyor. Birleşmiş Milletlerin kabul ettiği
Dünya Çocuk Hakları Günü her ne kadar kulağa hoş gelse de
bugün maalesef her yıl 5 milyon çocuğun 5 yaşını doldur-
madan öldüğünü biliyoruz. En yakın ve en can alıcı gün-
demimiz olan Gazze'de 1 yıl içerisinde öldürülen çocuk sayısı
18 bine yakın. Doğu Türkistan'daki çocukların akıbetini bilmiy-
oruz. Bu ölümlerin duracağına ilişkin somut adım atılmış değil.
Dünya genelinde çocukların hakları geçmişe oranla iyileşme-
sine rağmen ülke ve bölgeler arasında ciddi uçurumlar vardır.
UNICEF'in verdiği rakamlara göre halen her yıl 5 milyon çocuk
5 yaşını doldurmadan yaşamını yitirmekte, bu ölümlerin
birçoğu ise maalesef temiz suya ve hijyen koşullarına ulaşa-
mamaktan kaynaklanmaktadır. Diğer taraftan, savaşlardan en
çok çocuklar etkileniyor. Savaşta ailesini, yakınlarını kaybeden
çocukların yaşadığı travma bir ömür hafızalarda kalmakta,
aynı zamanda da yeni dramlara, yeni trajedilere vesile olmak-
tadır. Günümüzde 250 milyon çocuk okula gitmiyor. Dünya
genelinde okula gitme oranı yükselmesine rağmen hala 250
milyon çocuğun okula gitmediğini biliyoruz. 2021 yılında çocuk
işçi sayısının 160 milyona ulaşmış olduğu açıklanmıştır. Şunu
unutmayalım ki, çocuksuz ev meyvesiz ağaca benzer. Çocuk,
dünyanın en büyük mutluluğudur. Ve çocuklar bugünün yarını,
yarının da umududur” dedi. >>İZZET IŞIK

Kadın çiftçilere bilgilendirme toplantısı yapıldı
Afyonkarahisar’da kırsal alanda yaşayan
kadın çiftçilere yönelik bilgilendirme toplantısı
gerçekleştirildi. Sultandağı İlçe Tarım ve
Orman Müdürlüğü’nden eğitim çalışmasıyla
ilgili yapılan açıklamada, “Kırsal alanda
yaşayan ve tarım sektörünün her alanında
aktif olarak rol alan kadın çiftçilerimizin bilgi
ve teknik donanımlarına katkıda bulunmak
için eğitim çalışması yapıldı. Sultandağı İlçe
Tarım ve Orman Müdürlüğümüz ve İlçe
Müftülüğü ile işbirliği çerçevesinde konusun-
da uzman kadın personellerimiz tarafından
Sultandağı Merkez Kadın Kur'an kursundaki
kadın çiftçilere yönelik çiftçi toplantısı düzen-
lenmiştir” ifadelerine yer verildi. >>İHA

Sri Lankalı turistlerden Emirdağ'a ziyaret 
Emirdağ Belediye Başkan Yardımcısı
Mehmet Emin Kalender, ilçeyi ziyaret için
gelen Sri Lankalı turistlerle Emirdağ
Belediyesi Sosyal Tesisleri Taş Konak
Restoran'da bir araya gelerek ilçeye ait
gelenekler, tarih ve kültürel değerler
hakkında bilgiler verdi. Bu tür ziyaretlerin
Emirdağ’ın tanıtımına ve turizm potansiye-
line katkı sağladığını belirten Belediye
Başkan Yardımcısı Mehmet Emin
Kalender, Tur firması yetkilisi Mustafa
Külünk'e ve Sri Lankalı turistlere şehrimize
yaptıkları ziyaretler için etti. İlçede hizmet
veren lezzet durağı olan Taş Konak
Restoran'ı çok beğendiklerini belirten Sri
Lankalı turistler ise gösterdiği ilgi ve
dostane yaklaşımdan dolayı Belediye
Başkan Yardımcısı Kalender'e teşekkür
etti.>>KADER KAYA

Çinli Bilim İnsanlarından
AKÜ’ye Ziyaret

Türkiye Bilimsel ve Teknolojik Araştırma Kurumu (TÜBİTAK) –
Çin Bilim Akademisi (CAS) ikili iş birliği kapsamında Çinli bilim

insanları Afyon Kocatepe Üniversitesini (AKÜ) ziyaret etti.

TÜBİTAK ve CAS iş birliğinde
Jeotermal ve Maden Kaynakları
Uygulama ve Araştırma Merkezinden
(JUAM) Öğr. Gör. Dr. Özcan
Özyıldırım’ın yürütücüsü olduğu,
“Çoklu Levha Etkileşimlerinin Litosferik
Dinamikleri ve Bunların 2023 Türkiye
Depremleriyle İlişkisi Üzerine Kapsamlı
Bir Jeofizik Çalışma” isimli projenin Çin
tarafı paydaşları olan Guangzhou
Jeokimya Enstitüsünden araştırmacılar
projenin son durumu hakkında istişarel-
erde bulunarak, Jeotermal ve Maden
Kaynakları Uygulama ve Araştırma
Merkezi ile Mühendislik Fakültesinin alt
yapısını inceledi. Gerçekleştirilen
istişare toplantısında; proje kapsamın-
da deprem bölgesinden toplanan
Manyetotellürik, Gravite ve Sismoloji
verileri değerlendirilerek elde edilen
veriler tartışıldı. Proje bulgularının Etki
faktörü yüksek uluslararası dergilerde
yayınlanması ve projenin önümüzdeki

yıl içinde yapılacak çalışmalara dair
planlamalar yapıldı. Ayrıca gelecekte
ortaklaşa yapılabilecek proje iş birlikleri
konuları da ele alındı.  Projede araştır-
macı olarak görev alan Mühendislik
Fakültesi Dekanı ve JUAM Müdürü
Prof. Dr. Ahmet Yıldız ile Jeoloji
Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyesi ve
JUAM Müdür yardımcısı Doç. Dr. Metin
Bağcı’nın da katıldığı toplantı ve
görüşmelerde Mühendislik Fakültesi ve
JUAM Müdürlüğünün jeolojik, jeokimya
ve jeofizik araştırmalarda kullandığı
altyapı olanakları ile JUAM ekibinin şu
ana kadar gerçekleştirdiği araştırma ve
geliştirme projeleri hakkında Çinli ekibe
bilgi verildi. Guangzhou Jeokimya
Enstitüsü ekibi ise ülkelerinde yaptıkları
proje çalışmalarını ve Enstitünün
araştırma olanaklarını tanıtarak,
Afyonkarahisar şehir merkezinde turis-
tik ve tarihi mekanlar geziler gerçek-
leştirdi. >>FAHRİYE ÇIRACI 

Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı, ilçede
yürütülen kentsel dönüşüm çalışmalarına tam
destek vererek, uzun süredir gündemde olan
Kasaplar Hali’nin yıkım çalışmalarını başlattı.
Başkan Aynacı, “Devlette süreklilik esastır”
anlayışıyla hareket ettiklerini vurgulayarak,
Bolvadin’in modern bir yapıya kavuşması için bu
projelerin büyük önem taşıdığını belirtti. Yıkım çalış-
malarının başladığı alanda incelemelerde bulunan
Başkan Aynacı, şu açıklamalarda bulundu:
“Kasaplar Hali, artık ilçemizin ihtiyaçlarını karşıla-
maktan uzak bir yapı haline gelmişti. Bugün burada
başlayan yıkım çalışmaları, Bolvadin’in çağdaş bir
kent görünümüne kavuşması adına atılmış önemli
bir adımdır. Halkımızın talepleri doğrultusunda, bu
alanı daha işlevsel ve estetik bir şekilde yeniden
düzenleyeceğiz.” dedi.>>İZZET IŞIK

Bolvadin’de kentsel dönüşüm devam ediyor
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12 ayrı suç kaydı bulunan ve 8 yıl hapis cezasıyla aranan şahıs yakalandı
Afyonkarahisar’da cinsel taciz, hırsızlık ve

uyuşturucu madde kullanmak gibi 12 ayrı suç
kaydı bulunan ile 8 yıl hapis cezasıyla aranan
şahıs jandarmanın takibi sonrası yakalandı.

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı
ekipleri aranan şahısların yakalanması-
na yönelik çalışma başlattı. Yapılan
incelemelerde cinsel taciz, hükümlü veya
tutuklunun kaçması, herkesin girebile-
ceği bir yerde hırsızlık ve uyuşturucu
madde kullanmak gibi suçlardan 12 ayrı

suç kaydı bulunan M.T., isimli şahsın 8
yıl hapis cezasıyla arandığı tespit edildi.
Ardından şahsın peşine düşen ekipler
şüpheliyi kent merkezinde yakalayarak
gözaltına aldı. Şahıs işlemleri sonrası
sevk edildiği mahkeme tarafından tutuk-
lanarak cezaevine gönderildi. >>İHA

3 yıl 4 ay hapis cezasıyla aranan
şahsı jandarma yakaladı

Afyonkarahisar’da 3 yıl 4 ay hapis cezasıyla 
aranan bir şahıs jandarma tarafından yakalandı.

Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı ekipleri aranan
şahısların yakalanmasına
yönelik çalışma başlatıldı.
Yapılan incelemelerde S.K.
isimli şahsın görev yaptırma-
mak için direnme suçundan 3
yıl 4 ay hapis cezasıyla
arandığını tespit edildi.
Ardından şahsın peşine
düşen ekipler şüpheliyi Bayat
ilçesinde yakalayarak gözaltı-
na aldı. Şahıs işlemleri son-
rası sevk edildiği mahkeme
tarafından tutuklanarak ceza-
evine gönderildi. >>İHA

Afyon emniyetinden FETÖ operasyonu
Afyonkarahisar İl Emniyet
Müdürlüğü KOM, TEM ve
İstihbarat Şube
Müdürlüklerince yürütülen
çalışmalar sonucunda
FETÖ-PDY terör örgütünün
güncel ve finans 
yapılanmasına yönelik
olarak ülke genelinde eş
zamanlı olarak
Afyonkarahisar 
merkezli operasyonlar
gerçekleştirildi. 

KISKAÇ-30 operasyonu kapsamında Afyonkarahisar
merkezli Antalya, Ankara ve Uşak illerinde 22 adreste
yapılan aramalarda; çok sayıda dijital materyal ve

doküman ele geçirilirken 22 şüpheli şahıs yakalanarak
gözaltına alındı. 
>>HÜDAYİ ACAR 

Afyonkarahisar’da polis 1 haftalık
denetim raporunu açıkladı

Afyonkarahisar’da polis tarafından kent merkezinde yapılan 
denetimlerde haklarında yakalama kararı 31 şahıs yakalanırken, yapılan
denetimlerde ruhsatsız silahlarla uyuşturucu maddeler de ele geçirildi.

Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü tarafın-
dan 11-17 Kasım tarihleri arasında gerçek-
leştirilen denetimlerde ilgili yazılı bir açıklama
yapıldı. Açıklamada, “Aranması olan şahıs-
lara yönelik olarak yapılan yakalama çalış-
maları neticesinde hapis cezası bulunan 13
şahıs ve adli para cezası ile ifadesinin alın-
masına yönelik aranma kaydı bulunan 18
şahıs olmak üzere toplam 31 şahıs yakalan-
mıştır. Belirtilen tarihler arasında yapılan 72
şok uygulama esnasında bin 778 şahıs, 848
araç sorgusu yapılmış, 28 araca 273 bin 707
TL ceza işlemi uygulanmıştır. Yapılan uygula-
ma ve kontrollerde 3 tabanca, 3 tüfek, 4
kurusıkı tabanca, 33 bıçak ve 4 fişek, 10,7 gr
uyuşturucu madde, 19 parça uyuşturucu
madde, 9,7 gr uyuşturucu madde ve 52 adet
uyuşturucu madde ele geçirilmiştir” ifadeler-
ine yer verildi. >>İHA

İl Özel İdaresi’nin sıcak asfalt çalışmaları sürüyor
Afyonkarahisar İl Özel İdaresi

tarafından başlatılan sıcak
asfalt çalışmaları hız 

kesmeden devam ediyor.
Afyonkarahisar’ın merkez köylerinden
olan yaklaşık 10 bin nüfusu ile yüksek
nüfuslu köylerden olan Daha önce sathi
asfalt olmasından dolayı soğuk kış şart-
ları nedeniyle sık sık bozulmalar mey-
dana gelen yaklaşık 3 kilometrelik yol,
Afyonkarahisar İl Özel idaresi ekipler-
ince sıcak asfalt ile kaplanacak. >>İHA
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Kuruyemişler kalp ve
damar sağlığını koruyor

Merkezi Aydın'da bulunan ve Türkiye genelinde 120'nin üzerinde şubesi ile hizmet veren Tuğba
Kuruyemiş, belli ölçüde tüketilen kuruyemişin kalp ve damar sağlığını koruduğunu belirtti.

Dünya genelinde kuru meyve ve kabuklu
meyvelerin en üst istişare platformu
Uluslararası Kuru ve Kabuklu Meyveler

Kongresi (International Nut and Dried Fruit
Council-INC), kuruyemişlerin kardiyovasküler
sağlığa faydalarıyla ilgili yeni bir araştırma
yayımladığını hatırlatan Tuğba Kuruyemiş'te
görevli Gıda Mühendisi Ayşen Orhan Özer,
uzmanların sadece tadı ve keyfi için değil aynı
zamanda sağlık için de kuruyemiş tüketilmesini
önerdiğini kaydetti. Uluslararası Kuru ve
Kabuklu Meyveler Kongresi tarafından yapılan
araştırma sonuçlarını paylaşan Özer, “Araştırma
sonuçlarına göre, kuruyemiş tüketiminin, farklı
sağlık durumlarına sahip yetişkinlerde kan lipid-
leri üzerinde olumlu etkiler oluşturabileceğini iyi
bir şekilde ortaya koyuyor. Bu bulgular, kardiy-
ovasküler hastalıkların yanı sıra aşırı
kilo/obezite, hipertansiyon ve dislipidemi gibi
sağlık durumlarının önlenmesi ve tedavisi
açısından önemli olabileceği belirtildi. Yapılan
araştırmada; Badem, fıstık, kaju, fındık, ceviz,
çam fıstığı, antep fıstığı, yer fıstığı ve incir gibi
çeşitli kuruyemişlerin kan lipid sonuçları
üzerindeki etkisini değerlendiren 113 çalışma
analiz edildi. Ortalama günlük doz, günde 45,5
gram kuruyemiş olarak belirlendi ve bu doz
kuruyemiş tüketmeyen bir grup ile karşılaştırıldı.
Bulgular, genel olarak kuruyemiş tüketiminin
toplam kolesterol ve LDL (kötü) kolesterolde,
trigliseritler ve apolipoprotein B'de ise orta
düzeyde düşüşler sağladığını gösterdi” diye
konuştu.

“KURUYEMİŞLERİN SAĞLIK AÇISINDAN
GÜÇLÜ BİR BESİN KAYNAĞI”

Araştırmacıların kuruyemiş tüketiminin
yetişkinlerde kan lipidlerini olumlu
yönde etkileyerek kardiyovasküler
riskin azaltılmasına katkı sağladığını
da açıkladığını kaydeden Tuğba
Kuruyemiş'te görevli Gıda Mühendisi
Ayşen Orhan Özer, “İspanya'daki
Rovira i Virgili Üniversitesi'nden Prof.
Jordi Salas-Salvad, ‘Son çalışmalar,
kuruyemişlerin kardiyovasküler sağlık
üzerindeki faydalarına dair güçlü kanıtlar
olduğunu ortaya koydu' şeklinde yorum
yaparken Toronto Metropolitan Üniversitesi'nden Dr.

Stephanie Nishi ise ‘Bu bulgu,
kuruyemişlerin sağlık açısından

güçlü bir besin kaynağı
olduğunu vurguluyor.
Kuruyemişler, vitaminler, min-
eraller, lif ve sağlıklı yağların
güçlü bir kombinasyonunu
sunarak sağlıklı bir diyetin

parçası olarak taşınabilir,
doyurucu ve pratik bir atıştır-

malık ya da ara öğün oluştu-
ruyor' ifadelerine yer verdi” diy-

erek kuruyemişin sağlık üzerindeki
olumlu etkilerinin de uzmanlar tarafından onay-
landığını kaydetti. >>İHA

Fizyomer Terapia Estetica Denta Fizik Tedavi ve
Rehabilitasyon Tıp Merkezi’de nefes darlığı çeken,
solunumsal problemler nedeniyle günlük yaşantısın-
da sorunlar yaşayan kişilere yönelik uygulanan
Pulmoner Rehabilitasyon, kronik solunum hasta-
larının da fiziksel ve psikolojik durumlarını düzelt-
meyi amaçlıyor.

Fizyomer Terapia Estetica Denta Fizik Tedavi ve
Rehabilitasyon Tıp Merkezi Kurucusu ve Tıbbi
Direktörü Dr. Türkan Tünerir, merkezde sundukları
Pulmoner Rehabilitasyon uygulamalarına ilişkin bilgi
verdi. Dr. Tünerir, Pulmoner rehabilitasyondan; hiçbir

hastalık tanısı olmayan fakat doğru nefes alıp verme
ihtiyacını duyan bireylerde, tanısı konulmuş hastalık-
larda, solunum sıkıntısı yaşayan ve doktor referansı
ile gelen hastalık gruplarında: çocuk felci hastaların-
da, göğüs duvarı bozukluklarında, kanserli hastalar-
da, kas hastalıklarında, obeziteden dolayı solunum
sıkıntısı yaşayan hastalarda, hamilelik dönemindeki
solunum sıkıntılarında, KOAH hastalarında, astım
ve daha pek çok alanda yararlanıldığını aktardı.

NELER YAPILIYOR ?
Dr. Tünerir, solunum Rehabilitasyonundan nasıl
yarar sağlandığını ise şöyle özetledi; “Solunumsal
problemleri olanlar nefes darlığı gelişme korkusu
nedeniyle, fiziksel aktivitelerini kısıtlarlar. Aktivite
kısıtlandığında dayanıklılık ve güç azalır. Pulmoner
Rehabilitasyon, bireyin kapasitesinin el verdiği
ölçüde aktif olmasına yardımcı olur. Yürüme, bisik-
lete binme gibi aerobik egzersizleri ve güçlendirme
egzersizlerini içerir. Tedavi, ilaçların etkileri ve yan
etkileri, inhaler kullanma teknikleri, yardımcı sol-
unum cihazlarının kullanımı ve kendine bakım, sol-
unum teknikleri, egzersizin önemi, solunum prob-
lemleri (nefes darlığı, öksürme, balgam çıkarma) ile
baş edebilme yöntemleri öğretilir.”>>İHA

Koah hastalığının tedavisinde
uygulanan solunum rehabilitasyonu
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İGM’de 2025 yılı bütçesi öncesi
ortak grup toplantısı düzenlendi
Afyonkarahisar İl Genel Meclisi’nde AK Parti ve MHP üyeleri, ortak grup toplantısında bir araya geldi. Toplantıda 2025 yılı İl Genel Meclisi bütçesi ve yapılması

planlanan projeler ele alındı. Toplantıya AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Turgay Şahin ve MHP Afyonkarahisar İl Başkanı Ahmet Kahveci de katıldı.

Toplantıda, 2025 yılı bütçesinin detaylarına ilişkin İGM Başkanı Mehmet Siper
sunum gerçekleştirdi. İl Genelinde uygulanacak altyapı projeleri, kırsal kalkın-
mayı destekleyecek yatırımlar ve eğitim, sağlık gibi temel alanlara yönelik çalış-
malar masaya yatırıldı. Katılımcılar, planlanan projelerin ilçelere sağlayacağı
katkılar ve yerel halkın ihtiyaçlarına uygun çözümler üzerinde fikir alışverişinde
bulundu. Bunun yanı sıra, toplantının önemli bir gündem maddesi de Cumhur
İttifakı oldu. İttifakın, yerel yönetimlerde uyum ve iş birliğinin güçlendiği vurgusu
yapıldı. Toplantı sonunda, 2025 yılı için belirlenen bütçe ve projelerin
Afyonkarahisar’a katacağı değerin altı çizildi. Her iki parti temsilcileri, il genelinde
halkın refah seviyesini artıracak çalışmaların kararlılıkla sürdürüleceğini belirtti.
Bu toplantı, iki parti arasındaki iş birliğinin pekiştirilmesi ve yerel yönetimlerde
daha etkin bir hizmet anlayışının hayata geçirilmesi adına önemli bir adım olarak
değerlendirildi. >>İBRAHİM ARTIÇ

Soğuk havalarda yolda kalmamak için

akü sağlığına dikkat
Kış mevsiminin yaklaşması ve havaların soğuması ile 

birlikte araçlarda akü sorunlarının baş göstermemesi için
uzmanlar muhakkak ölücüm yapılması gerektiğini ifade 

ederek, özellikle yeni model araçlarda amper düşüklüğünün
ciddi elektronik sorunlara sebep olduğunu belirttiler.

Afyonkarahisar’da uzun yıllardır akü
bakım ve satışı yapan Ahmet Çakır,
akü sağlığı ile ilgili bilinmesi gerekenleri
anlattı. Çakır, soğuk havalarda araç
akülerinin güç kaybedebileceğini ve
özellikle sabahları aracın ilk çalıştır-
masında artan marş gücü ihtiyacına
yanıt veremeyebileceğini kaydetti. Akü
sağılığında en önemli konunun şarj
olduğunu hatırlatan Çakır, “Tam dolu
bir akü -70 derecede donarken tama-
men boş bir akü -5 derecede donabilir.
Bu nedenle soğuk havalarda akünün
şarjlı halde bulunması daha doğrusu
akünün şarjının olması gerektiği kadar
dolu olması çok önemlidir. şarjlı akü-
lerin normal şartlarda donması pek
mümkün olmuyor. Ancak şarjı yeterli
olmayan akümülatörler deşarj seviye-
sine göre 0 ve eksi 20 derece arasında
dahi donabiliyor. Bu nedenle soğuk
havalarda akünün şarjının tam olması-
na dikkat etmek gerekiyor.
Problemlerin önüne geçmek için aracın
belli aralıklarla çalıştırılması gerekiyor.
Kış aylarında akü bakımı için akünün
elektrolit yoğunluğu ya da durgun volta-

jı ölçülerek akünün dolu olup olmadığı
hakkında fikir sahibi olmak oldukça
önemli oluyor. Akümülatörün durgun
voltajı 12,40Volt ve daha altında ise
doluluk oranı da yüzde 75 ve altı
seviyelerinde bulunuyor. Bu durumda
akünün mutlaka redresör şarjı işlemi
yapılarak yüzde 100 seviyesine çıkarıl-
ması gerekiyor. Bu yüzden araç sahip-
leri kış mevsimi iyice kendini gösterme-
den akü ölçümlerini yaptırmaları
gerekiyor. Bunun yanında özellikle yeni
model araçlarda akü amperlerine
muhakkak bakılmalı. Çünkü amper
düşüklüğü bazı araçlarda ciddi elek-
tronik sorunlara neden olabilir” dedi.
>>İHA

Perulu yatırımcılardan Emirdağ OSB’ye ziyaret
Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu, Kaymakam Yasin Akgül ve 

OSB Müdürü Şamil Çil ile birlikte Cumhurbaşkanlığı Yatırım Ofisi yetkilileri 
ve Perulu yatırımcılara Emirdağ Organize Sanayi Bölgesi'ni tanıttı. 

Emirdağ OSB bölgesini ziyaret eden ve 50.000
m²'lik alana maden makineleri imalatı ile ilgili
bir fabrika kurmak için yer arayışında olan
Perulu firmaya Emirdağ OSB’nin sunduğu
altyapı imkanları ve yatırımcılar için sağladığı
avantajlar detaylı bir şekilde anlatıldı. Bölgenin
gözde OSB’si olan Emirdağ Organize Sanayi
Bölgesinin stratejik konumu, gelişmiş altyapısı
ve yatırım dostu ortamıyla her zaman yerli ve
yabancı yatırımcılara açık olduğunu ifade eden
Belediye Başkanı Serkan Koyuncu gerçek-
leştirilen ziyaret için kendilerine teşekkür etti.
>>KADER KAYA

Uşak Valisi Aktaş, Vali Yiğitbaşı’ndan tebrik ziyareti
Kütahya Valisi Musa Işın, Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran

Yiğitbaşı ile birlikte, Cumhurbaşkanlığı’nın Valiler Kararnamesi ile Uşak
Valiliği görevine atanan Dr. Naci Aktaş’a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

Ziyaret sırasında Vali
Musa Işın ve Vali Kübra
Güran Yiğitbaşı, Dr.
Naci Aktaş’a yeni
görevinde başarı dilek-
lerini iletti. Görüşmede,
bölgesel iş birliği ve
ortak projelerle ilgili fikir
alışverişinde bulunuldu.
Vali Dr. Naci Aktaş,
ziyaretten duyduğu
memnuniyeti dile getir-
erek, her iki valiye
teşekkürlerini sundu. Bu
anlamlı buluşma, bölgel-
er arasındaki dayanış-
mayı güçlendirmek
adına önemli bir adım
olarak değerlendirildi.
>>İHA

100 kınalı keklik doğaya salındı
Doğa Koruma ve Milli Parklar Genel Müdürlüğü tarafından Kütahya’nın Çavdarhisar ilçesi Doğal Hayatı Koruma Alanı’na 100 kınalı keklik doğaya bırakıldı. 

Doğa Koruma ve Milli Parklar Genel Müdürlüğü tarafından düzenlenen kekliklerin doğaya salınma etkin-
liği, Kütahya Valisi Musa Işın’ın katılımıyla gerçekleştirildi. Etkinlikte, Afyonkarahisar Keklik Üretme
İstasyonunda yetiştirilen toplamda 100 kınalı keklik doğaya bırakıldı. Vali Musa Işın, yaptığı konuş-
masında, “Yaban hayatı, doğanın bir parçasıdır ve bu çeşitliliği koruyarak geleceğimizi güvence altına
almalıyız. Yeni hayatların doğaya kazandırılması, doğal yaşamın zenginleştirilmesi ve korunmasına katkı
sağlamak amacıyla düzenlenen bu etkinlik, doğanın dengesinin sürdürülebilirliği için önemli bir katkı
sağlamaktadır” dedi. Çavdarhisar Doğal Hayatı Koruma Alanı’nda gerçekleştirilen etkinlikte, doğal hay-
atı çeşitlendirmek amacıyla üretilen kekliklerin doğal yaşam alanlarına bırakıldığını vurgulayan Vali Işın,
“Doğa, bizlere emanet” diyerek, bu tür etkinliklerin yaban hayatının korunması ve doğal dengenin
sağlanması açısından büyük bir öneme sahip olduğunu belirtti. Ayrıca, bilinçsiz avlanmanın önlenmesi
içinde gerekli önlemleri alacaklarını ifade etti. >>İHA
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Cumhurbaşkanı Erdoğan: “Uluslararası
kuruluşların iflasına tanıklık ediyoruz”
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, G20 Liderler Zirvesi’nin ardından düzenlediği basın toplantısında, "Şimdi de

tüm insanlığın vicdanını sızlatan savaşlar, doğal felaketler ve zulümler karşısında uluslararası kuruluşların iflasına
tanıklık ediyoruz. Bu kuruluşların en başında temel görevi küresel istikrarı ve barışı korumak olan Birleşmiş Milletler
(BM) Güvenlik Konseyi geliyor. BM Güvenlik Konseyi, BM üyesi 193 ülkenin hak, hukuk kaygılarını gözetmek yerine

sadece 5 daimi üyenin çıkarlarını önceleyen ve bu 5 ülkeye hizmet eden elitist bir yapıya dönüşmüştür” dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
Brezilya'nın Rio De Janeiro kentinde
düzenlenen G20 Liderler Zirvesi'ndeki

temaslarını tamamlamasının ardından basın
toplantısı düzenledi. Zirveye ev sahipliği yapan
Brezilya Devlet Başkanı Lula da Silva'ya şahsı,
eşi ve heyete gösterdikleri hüsnükabul için
teşekkür eden Cumhurbaşkanı Erdoğan, zirve
kapsamında, dönem başkanının davetlisi olanlar-
la birlikte 35'i aşkın ülkenin devlet ve hükümet
başkanlarıyla, uluslararası teşkilatların temsilci-
leriyle bir araya geldiklerini söyledi.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, Türkiye'nin geçmiş yıl-
larda olduğu gibi G20 faaliyetlerine bu yıl da aktif
olarak katkıda bulunduğunu belirtti.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, Brezilya'nın 2024
dönem başkanlığı için son derece isabetli şekilde
belirlediği üç öncelik olan "açlık, yoksulluk ve eşit-
sizlikle mücadele", "enerji geçişi ve sürdürülebilir
kalkınma" ile "küresel yönetişim kurumlarının
reformu" başlıklarının yakından takip ettikleri
önemli meseleler olduğunu söyledi.

“TÜRKİYE OLARAK 2015'TEN BU YANA
MİLLİ GELİRE ORANLA DÜNYADA EN
FAZLA İNSANİ YARDIMDA BULUNAN

ÜLKELERDENİZ”
"Adil bir dünya ve sürdürülebilir bir gezegen inşa
etmek" temasıyla gerçekleşen zirvedeki ana
hitabında, Türkiye'nin kimseyi geride bırakmama
şiarıyla yürüttüğü insani kalkınma faaliyetlerine
dikkati çektiklerini vurgulayan Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Öncelikle şu hususu ifade etmek istiy-
orum; Türkiye olarak 2015'ten bu yana milli gelire
oranla dünyada en fazla insani yardımda bulunan
ülkelerdeniz. Çatışma bölgelerinden kaçarak
ülkemize sığınan yaklaşık 4 milyon yerlerinden
edilmiş kişiye ev sahipliği yapıyoruz” dedi.

“AFRİKA'DAN ASYA'YA HAİTİ'DEN AFGAN-
İSTAN'A NEREDE BİR KITLIK, AÇLIK,
FELAKET, ÇATIŞMA, TRAJEDİ VARSA

TÜRKİYE İLGİLİ TÜM RESMİ KURUMLARI 
VE SİVİL TOPLUM 

KURULUŞLARIYLA ORADADIR”
Karadeniz Girişimi ile Türk boğazları üzerinden
tahılın dünya pazarlarına ulaşmasını sağladık-
larını anımsatan Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Afrika'dan Asya'ya Haiti'den Afganistan'a nerede
bir kıtlık, açlık, felaket, çatışma, trajedi varsa
Türkiye ilgili tüm resmi kurumları ve sivil toplum
kuruluşlarıyla oradadır, ihtiyaç sahiplerinin her
daim yanındadır. İsrail saldırıları karşısında hay-
atta kalma mücadelesi veren Gazze ve
Lübnan'daki kardeşlerimize de el uzatıyoruz.
Gönderdiğimiz 86 bin tonluk yardım miktarıyla
Filistin'e en fazla destek olan ülkelerden biriyiz.
Lübnan'daki kardeşlerimize ulaştırdığımız yardım
miktarı da bin 300 tonu geçti. Filistin meselesinde
bizimle aynı hissiyatları taşıyan Brezilya'nın açlık
ve yoksulluğa karşı mücadelesini takdirle karşılıy-
oruz. Değerli dostum Lula'nın başlattığı Açlık ve
Yoksulluğa Karşı Küresel İttifak'a kurucu üye
sıfatıyla katılıyoruz” dedi.

"ULUSLARARASI KURULUŞLARIN 
İFLASINA TANIKLIK EDİYORUZ"

Cumhurbaşkanı Erdoğan, zirvenin Küresel
Yönetişim Kurumlarının Reformu başlıklı oturu-
munda mevcut uluslararası sistemin bir an önce
adil ve katılımcı temelde ıslah edilmesi gereklil-
iğinin vurgulandığını belirtti. Covid-19 salgınında,
ülkeler arası yardımlaşmanın büyük oranda iflas
ettiğine şahit olunduğuna dikkati çeken
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Şimdi de tüm insan-
lığın vicdanını sızlatan savaşlar, doğal felaketler
ve zulümler karşısında uluslararası kuruluşların
iflasına tanıklık ediyoruz. Bu kuruluşların en
başında temel görevi küresel istikrarı ve barışı
korumak olan Birleşmiş Milletler (BM) Güvenlik
Konseyi geliyor. BM Güvenlik Konseyi, BM üyesi
193 ülkenin hak, hukuk kaygılarını gözetmek yer-
ine sadece 5 daimi üyenin çıkarlarını önceleyen
ve bu 5 ülkeye hizmet eden elitist bir yapıya
dönüşmüştür. Bunun günümüzün çoğulcu
dünyasında hiçbir makul, mantıklı, tutarlı izahı
olamaz. Her fırsatta ifade ettiğim gibi dünya

beşten büyüktür” dedi. Rusya-Ukrayna Savaşı’na
değinen Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Yine çok
yakınımızdaki bir bölgede Rusya ile Ukrayna
arasında yaşanan savaş bu gerçeği bir kez daha
tüm insanlığın yüzüne çarpmıştır. Türkiye olarak
daha adil bir düzenin inşasını hedefleyen gayret-
lerimizin merkezinde etkili bir BM sistemi, onun
da odağında Güvenlik Konseyi reformu vardır. 11
yıl önce ilk kez dillendirdiğimiz bu önemli
tespitimizin her geçen gün daha geniş kitleler
tarafından benimsendiğini görüyoruz. Özellikle
mevcut mekanizmaların dışladığı, mağdur ettiği,
sesine ve taleplerine kulak tıkadığı Latin Amerika,
Afrika ve Asya'dan ciddi destek alıyoruz. Rio
Zirvesi bunun adeta bir ispatı oldu. 11 sene evvel
açtığımız yolun bugün veya yarın ama bir gün
mutlaka menzile varacağına yürekten inanıyo-
rum” dedi.
“DOZU GİDEREK ARTAN BU VAHŞETE SESSİZ
KALANLARI TARİH AFFETMEYECEKTİR”
Cumhurbaşkanı Erdoğan, G20'nin temsil niteliği
yüksek bir küresel yönetişim platformu olarak
uluslararası sınamalara ortak çözüm getirilmesi
bakımından önemli işleve sahip olduğunu söyle-
di. Cumhurbaşkanı Erdoğan, 2008'den bu yana
G20 zirvelerine eksiksiz katıldığını belirterek,
"Dünyamızın aynı anda birden fazla savaşla,
soykırımla, insani dramla boğuştuğu başka bir
dönem hatırlamıyorum. Bilhassa Gazze'de kıtlık
riski uluslararası sınıflandırmalara göre felaket
düzeyine ulaşmıştır. Gazze nüfusunun yüzde
96'sı, diğer bir ifadeyle 2 milyondan fazla insan
sağlıklı gıdaya ve suya erişemiyor. İsrail hükümeti
açık hava hapishanesine çevirdiği Gazze'ye
insani yardım girişlerini de engelleyerek insanlığa
karşı suç işliyor. Bunu sadece biz değil, BM ve
birçok kuruluş da söylüyor. Ağır bombardıman
altında bir kap yemeğe, bir yudum suya ulaşmak
için canlarını tehlikeye atan çocukların dramlarını
hepimiz 14 aydır yüreğimiz parçalanarak takip
ediyoruz. İsrail saldırılarında hayatını kaybeden
yaklaşık 50 bin Filistinlinin yüzde 70'inden fazlası
kadın ve çocuktur. Lübnan'da katledilenlerin
önemli kısmı da masum sivillerdir. Batılı güçlerin
desteğiyle İsrail'in bölgemizde estirdiği devlet
terörünün insani maliyeti her geçen gün artmak-
tadır. Her ne sebeple olursa olsun bu zulme, dozu
giderek artan bu vahşete sessiz kalanları tarih
affetmeyecektir. Lübnan'daki katliamın sona
ermesi için acil ve kalıcı ateşkes ihtiyacını her fır-
satta dile getiriyoruz. Bu çağrımızı G20 Rio
Zirvesi'nde de tekrarladık. Girişimlerimizin de net-
icesinde G20 Liderler Bildirgesi'nde Gazze'ye

dair güçlü ifadeler yer aldı” dedi.
"ŞUNUN BİR DEFA ANLAŞILMASI

LAZIM. BİZİM HİÇBİR ÜLKEYLE, HALKLA,
İNANÇLA SORUNUMUZ YOKTUR”

Lübnan'daki tehlikeli tırmanış hakkında derin
endişenin yanı sıra Gazze'ye insani yardımların
ulaştırılmasının önündeki engellerin kaldırılması
çağrısının liderler düzeyinde kayda geçirildiğini
vurgulayan Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Şunun bir
defa anlaşılması lazım. Bizim hiçbir ülkeyle, halk-
la, inançla sorunumuz yoktur. Bizim sorunumuz
katliamla ve katliamcılarladır. Bizim sorunumuz,
ülkesinin ve vatandaşlarının güvenliğini daha
fazla masum kanı dökmekte arayanlarladır. Bizim
sorunumuz işgal ve istila politikasıyla
coğrafyamızı kaosa ve istikrarsızlığa sürükleyen-
lerledir” dedi. Gazze halkına 14 aydır reva
görülen soykırımın cezasız bırakılmaması için
Uluslararası Adalet Divanı’nda açılan davaya
Türkiye’nin müdahil olma kararı aldığını belirten
Cumhurbaşkanı Erdoğan, gelinen noktada, ulus-
lararası sistemin durduramadığı İsrail'e karşı
sorumluluk sahibi devletler tarafından yine ulus-
lararası hukuk temelinde zorlayıcı tedbirler uygu-
lanmasının şart olduğunun altını çizdi.
"FİLİSTİN DEVLETİ'NİN DAHA FAZLA ÜLKE

TARAFINDAN TANINMASI BİLHASSA BU
DÖNEMDE ÇOK ÖNEMLİDİR"

Türkiye’nin İsrail'e silah ve mühimmat sevkinin
durdurulmasını talep eden mektubunun 52 ülke
ve 2 uluslararası kuruluşun ortak imzasıyla bir
Birleşmiş Milletler belgesi olarak yayımlandığını
hatırlatan Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Filistin
Devleti'nin daha fazla ülke tarafından tanınması
bilhassa bu dönemde çok önemlidir" dedi.
“YENİ ABD YÖNETİMİNİN HER İKİ ÇATIŞMA

BÖLGESİNDE DE BARIŞA GİDEN YOLDA
DAHA CESUR, DAHA BASİRETLİ, DAHA

DESTEKLEYİCİ ADIMLAR ATMASINI
ÜMİT VE ARZU EDİYORUM”

Orta Doğu'da bunları yaparken, Ukrayna'daki
savaşın adil ve kalıcı barışla neticelenmesi için
tarafların eşit statüde temsil edileceği diplomatik
girişimleri desteklediklerini vurgulayan
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Esasen çatışmaların
ilk aylarında İstanbul süreciyle tarihi bir fırsat
yakalanmıştır. Ancak bu imkan değerlendirileme-
di. Bunun faturasını ise yarım milyona varan can
kaybıyla her iki komşumuz, enerji ve gıda kriziyle
tüm insanlık ödedi. Savaşın kazananı, barışın
kaybedeni olmaz. Aradan geçen süre bu
tespitimizin haklılığını teyit etmiştir. Türkiye,
savaşın ilk gününden bu yana yaptığı gibi taraflar

arasında her türlü kolaylaştırıcı rolü üstlenmeye
hazırdır. Bunu yapabilecek iradeye ve kabiliyete
ziyadesiyle sahiptir. Yeni ABD yönetiminin her iki
çatışma bölgesinde de barışa giden yolda daha
cesur, daha basiretli, daha destekleyici adımlar
atmasını ümit ve arzu ediyorum. Barışa giden
yolu tıkayacak ve savaşı körükleyecek adımları
doğru bulmadığımızı burada vurgulamak istiyo-
rum” dedi. Cumhurbaşkanı Erdoğan, çevresinde-
ki sıkıntılara ve çatışmalara rağmen Türkiye
ekonomisinin büyüme trendini istikrarlı bir şekilde
sürdürdüğünü dile getirerek, Türkiye'nin, geçen
yıl yapılan genel seçimlerle birlikte 5 yıllık kesinti-
siz icraat dönemine girdiğini söyledi. Seçimlerin
hemen ardından uygulamaya koydukları ekonomi
programıyla belirsizlikleri ortadan kaldırdıklarını
anımsatan Cumhurbaşkanı Erdoğan, 6 Şubat
2023'te yaşanan asrın felaketinin, insanların hay-
atında ve ekonomide yol açtığı yaraları hızla
sardıklarını vurguladı.

"14 YIL BOYUNCA KESİNTİSİZ BÜYÜME
SÜRECİNİ DEVAM ETTİRDİK"

Geçen ay 130 bininci deprem konutunun anahtar-
larını afetzedelere teslim ettiklerini hatırlatan
Cumhurbaşkanı Erdoğan, 2024 yılı sonunda 200
bin konutun, gelecek yıl sonunda ise 417 bini
konut, toplam 453 bin bağımsız bölümün inşasını
bitireceklerini belirtti. Cumhurbaşkanı Erdoğan,
depremin izlerini silmek için bugüne kadar 71,5
milyar dolar harcama yapıldığını bildirdi.
Ekonomide 2023 yılını yüzde 5,1 oranında
büyümeyle kapatarak, 14 yıl boyunca kesintisiz
büyüme sürecini devam ettirdiklerini dile getiren
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "2024 yılının ilk
yarısında büyümemiz yüzde 3,8 olarak gerçek-
leşti. Milli gelirimizin 2024 sonunda 1 trilyon 331
milyar dolara ve kişi başına gelirimizin ise 15 bin
551 dolara yükselmesini bekliyoruz. Tüm dünya
gibi bizim de en büyük endişemiz yüksek
enflasyondur. Amerika ve Avrupa dâhil pek çok
yerde son 60-70 yılın zirvelerini gören enflasyon
baskısından herkes gibi biz de olumsuz etk-
ilendik. Dezenflasyon sürecimiz 2024 yılı haziran
ayından itibaren başladı ve 2025 yılında da
devam edecek. Son bir yılda toplam istihdamı 1,1
milyon kişi arttırarak, işsizlik oranımızı yüzde
8,6'ya düşürdük. Ekim ayında yıllıklandırılmış
ihracatımız toplam 262,3 milyar dolarla tari-
himizin en yüksek seviyesine ulaştı. Bir başka
güçlü olduğumuz alan olan turizmde, 2024'ün ilk
9 ayında 47 milyar dolar gelirle rekor kırdık. Yıllık
cari açığımızı 10 milyar doların altına indirerek,
dış kırılganlığımızı giderdik” dedi. >>İHA



7721  KASIM  2024  PERŞEMBE

Çay İyi Parti’de Bayrak Değişimi
İYİ Parti Çay İlçe Başkanı Cemil Arısoy’un istifası nedeniyle

Av. Alperen Sak İyi Parti Çay İlçe Başkanlığına atandı.
İlk ve Ortaokulu Çay İlçesinde Liseyi Bolvadin Fen Lisesinde
bitiren Sak Erzincan Hukuk Fakültesinden mezun oldu.  Bekar
olan çiçeği burnunda Başkan Yüksek Lisansına Kütahya
Dumlupınar Üniversitesinde devam ediyor. İYİ Parti Çay İlçe
Başkanı Av. Alperen Sak açıklamasında; Afyonkarahisar İl
Başkanlığımızın teklifi, Genel Başkanımız Sayın Müsavat
Dervişoğlu’nun ve Genel Başkan Yardımcımız Afyonkarahisar
Milletvekilimiz Av.Hakan Şeref Olgun’un tensipleriyle İYİ Parti
Çay İlçe Başkanlığına görevlendirilmiş bulunmaktayım.  Şahsı-
ma inanıp, güvenerek bu görevi bize layık gören başta İYİ Parti
Genel Başkanımız ve Liderimiz Sayın Müsavat Dervişoğlu
olmak üzere İYİ Parti Genel Başkan Yardımcımız Hemşerimiz
Sayın Hakan Şeref Olgun’a, Teşkilat İşleri Başkanımız Sayın
Hasan Toktaş’a, Çay Belediye Başkanımız Sayın Yaşar Kemal
Kantartopu’na, İYİ Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Sayın
Muhammet Mısırlıoğlu’na ve partimizin başarılarında emekleri
olan önceki dönem ilçe başkanımız Sayın Cemil Arısoy’a İYİ
Parti Çay Kadın Kollarımız, İYİ Parti Çay Gençlik Kollarımız ve

tüm dava arkadaşlarıma, teşekkür ediyorum.  Durmadan, yorul-
madan, eğilmeden, bükülmeden ilerleyeceğiz dedi.
Afyonkarahisar İl Başkanı Muhammed Mısırlıoğlu yeni atanan
ilçe başkanı Sak’a görevinde başarılar diledi. İyi Parti Çay İlçe
Başkanlığına atanan ve 26 yaşında olan Av. Alperen Sak
Afyonkarahisar’ın en genç ilçe başkanı oldu.>>İZZET IŞIK

Afyonkarahisar'da 2024-2025
Okul Sporları Sezonu Başladı

Afyonkarahisar’da 2024-2025 eğitim öğretim yılı Okul Sporları müsabakaları
başladı. Bu sezon, farklı takım branşlarında 970 müsabaka düzenlenecek. 

Düzenlenecek Müsabakalarda, yıldızlar, küçükler ve gençler
kategorilerinde düzenlenirken, 6 takım branşı ve 38 bireysel
branşta kıyasıya mücadelelere sahne olacak.
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu, yaptığı konuşmada sporun çocuklar ve gençler
üzerindeki olumlu etkilerine dikkat çekti. Kasapoğlu, sporun
fiziksel faydalarının yanı sıra özgüven, disiplin ve takım ruhu
gibi değerleri de aşıladığını vurguladı.

BİRLİKTE ÇALIŞARAK GENÇLERİMİZİN SPORLA
BÜYÜMESİNE DESTEK OLACAĞIZ

Müdür Kasapoğlu, İl Milli Eğitim Müdürlüğü’ne ve emeği
geçenlere teşekkür ederek sözlerine şöyle devam etti;
“Afyonkarahisar olarak sporun her branşında gelişim gös-
teriyoruz. Bu yıl Okul Sporlarında düzenleyeceğimiz 970
takım müsabakası ve binlerce ferdi müsabakalarda gençler-
imizi sporla buluşturacağız. Bu organizasyonların gerçek-
leşmesinde emeği geçen İl Milli Eğitim Müdürlüğü’ne, beden
eğitimi öğretmenlerimize, antrenörlerimize, spor servisi
çalışanlarımıza ve sporcularımızın ailelerine teşekkür ediyo-
rum. Birlikte çalışarak gençlerimizin sporla büyümesine ve
geleceğe daha güçlü adımlarla yürümesine destek oluy-
oruz.”

YILDIZLAR, KÜÇÜKLER VE GENÇLER 6 TAKIM
BRANŞI VE 38 BİREYSEL BRANŞTA YARIŞACAK

Bu sezonki Okul Sporları müsabakalarında; yıldızlar, küçük-
ler ve gençler 6 takım branşı ve 38 bireysel branşlarda
yarışacak. Futbol, basketbol, voleybol ve hentbol gibi
popüler takım sporlarının yanı sıra bireysel branşlar da pro-
gramda yer alıyor. Atletizm, yüzme, güreş ve masa tenisi gibi
disiplinlerde de genç sporcular performanslarını sergileye-
cek. Müsabakalar, Afyonkarahisar’ın modern spor tesis-
lerinde gerçekleştirilecek. Özellikle Kocatepe Spor
Kompleksi, organizasyonun ana merkezi olacak. Ayrıca
ilçelerde de farklı branşlarda müsabakalar düzenlenerek,
sporun her köşeye yayılması sağlanacak.

ÖĞRENCİLERE SPOR KÜLTÜRÜ AŞILANIYOR
Okul Sporları kapsamında düzenlenen etkinlikler, yalnızca

birer yarışma değil, aynı zamanda öğrencilerin spor
kültürüyle tanışmasını sağlayan eğitim faaliyetleri olarak
görülüyor. Antrenörler ve beden eğitimi öğretmenleri, öğren-
cilere sporun önemini anlatırken, yarışmaların fair play ruhu
içerisinde geçmesi için rehberlik ediyor.

AİLELERİN DESTEĞİ BÜYÜK
Okul Sporları organizasyonlarına sadece öğrenciler değil,
aileler de büyük ilgi gösteriyor. Çocuklarını müsabakalarda
desteklemek için tribünleri dolduran veliler, heyecanlarını
paylaşıyor.

HEDEF: DAHA ÇOK KATILIM VE BAŞARI
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, bu yıl düzen-
lenen organizasyonların daha geniş kitlelere ulaşmasını
hedefliyor. Geçtiğimiz yıllara kıyasla daha fazla öğrenci ve
okulun katılımıyla gerçekleştirilecek olan Okul Sporları, aynı
zamanda yerel ve ulusal düzeyde başarıyı artırmayı
amaçlıyor. İl Milli Eğitim Müdürlüğü ve Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü’nün koordinasyonuyla gerçekleşen müsabakalar,
gençlerin sadece spor yapmasını değil, aynı zamanda
Afyonkarahisar’ı başarıyla temsil etmelerini de sağlamayı
hedefliyor.>>KADER KAYA

Sandıklı’da öğretmenler arasında lezzet yarışı
Sandıklı’da Öğretmenler Günü kapsamında düzenlenen yemek yarışması büyük ilgi gördü. Yarışmanın sonunda dereceye giren öğretmenlere hediyeler verildi.

Düzenlenen yemek yarışmasına jüri üyesi olarak katılan İlçe Kaymakamı Önder Çen-
gel, Belediye Başkanı Adnan Öztaş ve İlçe Milli Eğitim Müdürü Hüseyin Eroğlu bir-

birinden lezzetli yemekleri tadarak oyladı. Hüdai Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’nin
ev sahipliğinde düzenlenen etkinlikte, öğretmenlerin birlik ve beraberlik içinde hazır-

ladığı yemekler jüriyi hayran bıraktı. Yarışma sonunda emeği geçenlere teşekkür edil-
erek, dereceye giren öğretmenlere hediyeleri verildi. >>İZZET IŞIK

Fuarda Şuhut keşkeği
yoğun ilgi gördü

Turizm sektörünün önemli buluşma noktalarından
biri olan Travelexpo Ankara 7. Uluslararası Turizm ve

Seyahat Fuarı’nda Afyonkarahisar’ın birbirinden
eşsiz lezzetleri yerini alırken, Şuhut ilçesinin tescilli

keşkeği eşsiz lezzetiyle katılımcılara tanıtıldı.
Türkiye’nin birçok noktasından katılımcılarla Anadolu’nun eşsiz güzellikleri-
ni tanıtmak ve deneyimlemek amacıyla 14-17 Kasım tarihleri arasında ATO
Congresium Fuar ve Kongre Merkezi'nde düzenlenen TravelExpo Ankara
7. Uluslararası Turizm ve Seyahat Fuarı’nda tescilli keşkeğin yer aldığı
Şuhut standı yoğun ilgi gördü. Turizm sektörü profesyonellerini bir araya
getirerek iş birliklerini güçlendirmek, yeni fırsatlar oluşturmak ve sektördeki
son gelişmeleri takip etmek için önemli bir platform olan Travelexpo Ankara
7. Uluslararası Turizm ve Seyahat Fuarı’nın açılışına katılan Afyonkarahisar
Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı ve Afyonkarahisar İl Kültür ve Turizm
Müdürü Yusuf Altın, Şuhut standında ilçeyi ziyaretçilere tanıttı. >>İHA
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Bakan Yardımcısı Ökten, “Öğretmen akademileri
eğitimde geleceği şekillendiren bir adımdır”
Millî Eğitim Bakanlığının öncülüğünde İl Milli Eğitim Müdürlüğünce yürütülen “Afyonkarahisar Öğretmen Akademileri” açılış programı gerçekleştirildi. Milli

Eğitim Bakan Yardımcısı Doç. Dr. Celile Eren Ökten “Öğretmen Akademileri, eğitimin geleceğini şekillendirme noktasında büyük bir rol oynuyor ” dedi.

İl Milli Eğitim binası konferans salonunda
gerçekleştirilen programa Milli Eğitim Bakan
Yardımcısı Doç. Dr. Celile Eren Ökten, Din

Öğretimi Genel Müdürü Dr. Ahmet İşleyen, Vali
Kübra Güran Yiğitbaşı, İl Milli Eğitim Müdürü
Miraç Sünnetçi, kurum çalışanları ve öğretmenler
katıldı. Açılış konuşmasını yapan İl Milli Eğitim
Müdürü Miraç Sünnetci, “Gerçekleştirilen akade-
milerin öğretmenlerin mesleki eğitimleri destekle-
mek eğitimde kaliteyi arttırmak ve öğrencilerimize
daha iyi bir gelecek sunmak için fırsat sunmak-
tadır” diyerek, sözlerine şöyle devam etti; “Öğret-
menler toplumun yapı taşlarıdır. Geleceğimizi
şekillendiren öğrencilerimize sadece bilgi değil,
aynı zamanda hayatı öğretme durumunu öğreten
öğretmenler bugünde güç kaynağımızdır. Bu yüz-
den öğretmenlerimizin sürekli olarak kendilerini
geliştirmeleri, yeniliklere ayak uydurmaları ve
eğitimdeki en iyi uygulamaları öğrenmeleri çok
önemlidir. Öğretmen akademileri eğitimde
mükellefiyeti hedefleyen bir platform olan bilgi ve
becerilerini arttırmayı amaçlamaktadır” dedi. 

TÜRKİYE YÜZYILI HEDEFİNE ULAŞMAK 
İÇİN ÇIKTIĞIMIZ BU YOLCULUKTA 

BİRLİKTE YÜRÜYECEĞİZ
Müdür Sünnetci, öğretmen akademileri hakkında

bilgi vererek şu ifadelere yer verdi; “Açılışı yap-
tığımız Afyonkarahisar Öğretmen Akademilerinde
özellikle Hitit’den, Frig’e ve Osmanlı’ya uzanan
kültürel değerlerimizin birbirine geçtiği ‘Şehir ve
Kültür Akademisi’. Halk edebiyatımızın eşsiz

örneklerini bulduğumuz ‘Edebiyat Akademesi’.
Mevlevi haneden yükselen ‘Müzik Akademesi’.
Tarihe iz bırakmış kişilerin hikayelerin öğretmen-
lerimizle buluşturduğumuz ‘Biografi Akademisi’
olarak, faaliyetlerimize başlıyoruz. Değerli öğret-
menlerimiz hep birlikte Türkiye yüzyılı hedefine
ulaşmak için çıktığımız bu yolculukta birlikte
yürüyeceğiz. Daha güzel bir eğitim dünyası inşaa
etmek için omuz omuza vereceğimiz inancı
yenileyerek, öğretmen akademilerimizin
Afyonkarahisar’a hayırlı olmasını diliyorum” diy-
erek sözlerini sonlandırdı.

ÖĞRETMEN AKADEMİLERİ EĞİTİMDE 
GELECEĞİ ŞEKİLLENDİREN BİR ADIMDIR

Milli Eğitim Bakan Yardımcısı Doç. Dr. Celile
Ökten, öğretmen akademilerinin eğitim sistemine
sağlayacağı katkılara değindi.  Bakan Yardımcısı
Ökten, “Öğretmen akademileri projesiyle öğret-
menlerin mesleki gelişimlerinin destekleneceğini
ve öğrencilere daha donanımlı bireyler yetiştir-
ilmesinin hedeflendiğini belirtti. Ayrıca, bu tür
yenilikçi adımların eğitimin geleceğini şekil-
lendirme noktasında önem taşıdığını ifade etti.

ÖĞRETMENLERİMİZİN ÖZVERİLİ 
VE GAYRETLİ ÇALIŞMALARIYLA

GURUR DUYUYORUM
Son olarak söz alan Vali Kübra Güran Yiğitbaşı,
Öğretmenlerin yüklerinin ağır olduğunu belirterek,

öğretmenlerin bu kadar kıymetli bir iş yaparken
aynı zamanda kendilerini geliştirmeleri gerektiğinin
altını çizdi. Yiğitbaşı, “insanla uğraşmanın ve
insana dokunmanın ne kadar zor olduğunu biliyor
ve anlıyorum” dedi. Yiğitbaşı, “ İl Milli Eğitim
Müdürlüğü bünyesinde eğitim ve öğretimin çıtasını
daha yukarıya çıkarmak için ‘Afyonkarahisar
Öğretmen Akademileri’ açılışının gerçekleştiriy-
oruz. Siz değerli öğretmenlerin yüklerinin ne kadar
ağır olduğunu insanla uğraşmanın ve insana
dokunmanın ne kadar zor olduğunu biliyor ve
anlıyorum. Bu anlamda özverili ve gayretli çalış-
malarınızla ne kadar gurur duyduğumuzu bilmenizi
istiyorum. Öğretmen akademilerinin de bu anlam-
da çok özellikli bir çalışma olarak düşünüldüğünü
hissediyorum. Çünkü çağımızda uzmanlaşmalar
çok önemli. Her birimizin ayrı ayrı uzmanlaştığı
alanlar var. Öğretmenlerimiz bu kadar kıymetli bir
işi yaparken, çocuklarımızla ve gençlerimizle
zaman geçirirken bir yandan da kendilerini
geliştirmeleri gerekiyor. Öğretmen akademilerim-
izde işte bu alanda devreye girerek, öğretmenlere
kendilerini geliştirme alanları sunuyor. Bu anlamda
bu projenin oluşmasında emeği geçenlere çok
teşekkür ediyorum” dedi. Konuşmalarının ardın-
dan halk oyunları gösterileri ve müzik şöleni ile
“Afyonkarahisar Öğretmen Akademileri” açılış pro-
gramı gerçekleştirildi.  >>İBRAHİM ARTIÇ

Afyonkarahisar’ın 2025 yılı bütçesi 
1 Milyar 800 Milyon TL
2025 yılı için hazırlanan il özel idare bütçesi açıklandı. 5302 sayılı Özel İdare Kanunu’nun

ilgili maddeleri gereğince hazırlanan bütçe, toplam  1 Milyar 800 Milyon TL olarak 
belirlendi. Afyonkarahisar İl Genel Meclisi 2025  yılı bütçe görüşmeleri sona erdi. 

Gerçekleştirilen toplantıların ardından Afyonkarahisar’ın
2025 yılı toplam bütçesi 1 Milyar 800 Milyon TL olarak
belirtildi. Bütçe tasarısında, mahalli idarelerin görev ve
yetkileri dikkate alınarak kamu hizmetleri için ayrılan pay-
lar dağıtıldı. Ekonomik sınıflandırma cetvelleri ile çeşitli
gider kalemleri planlanarak düzenlemeye gidildi. Gelir
kalemleri arasında taşınmaz gelirleri, kamu hizmet gelir-
leri ve ekonomik faaliyetlerden elde edilecek kaynaklar
yer alıyor. Harcama cetvellerinde, özellikle kamu
hizmetlerinin geliştirilmesi ve sosyal projelere ağırlık
verilmesi dikkat çekti. İl Genel Meclisi Başkanı
Mehmet Siper 2025 yılı bütçe konuşmasında,  İl
Genel Meclisi üyelerimizle, tüm siyasi parti grup
başkanlarımızla ve İl Özel İdaremiz ile birlikte şehrim-
ize hizmet etmek adına çıktığımız bu yolda, bugün bir
kez daha ortak akıl ve dayanışmanın güzel bir örneği-
ni sergiledik diyerek sözlerine şöyle devam etti;
“Afyonkarahisar İl Özel İdaresi’nin 2025 yılı bütçesini
hazırlamış bulunuyoruz. Bu bütçe, şehrimizin kalkın-
masına, kırsal alanlarımızın ihtiyaçlarının giderilme-
sine ve hemşehrilerimizin yaşam kalitesinin artırıl-
masına yönelik planlanan projeleri hayata geçirecek

önemli bir kaynaktır. Eğitimden sağlığa, altyapıdan
kültür ve turizme kadar birçok alanda halkımıza
hizmet götürmek için bu bütçeyi en verimli şekilde kul-
lanacağız” ifadelerine yer verdi.

AMACIMIZ HER İLÇEYE, HER BELDEYE VE
HER KÖYE EŞİT HİZMET GÖTÜRMEK 

Tarımdan turizme, sanayiden sosyal projelere kadar
geniş bir yelpazede şehrimizi bir adım daha ileri taşı-
mak için hep birlikte çalışmaya devam edeceklerini
söyleyen Başkan Siper, açıklamalarına şöyle devam
etti;  “2025 yılı bütçesi, İl Genel Meclisi üyelerimizin ve
Özel İdaremiz bürokratlarının özverili çalışmalarıyla
hazırlanmış; şehrimizin öncelikli ihtiyaçları göz
önünde bulundurularak titizlikle şekillendirilmiştir.
Amacımız, her ilçemize, her beldemize ve her
köyümüze eşit hizmet götürerek kalkınmayı dengeli
bir şekilde sağlamaktır. Afyonkarahisar’ın hedefleri
büyüktür. Tarımdan turizme, sanayiden sosyal pro-
jelere kadar geniş bir yelpazede şehrimizi bir adım
daha ileri taşımak için hep birlikte çalışmaya devam
edeceğiz. Bugün burada onaylanan bütçe, bu hede-
flere ulaşmamız için önemli bir başlangıç noktasıdır”
dedi. Bu düzenlemelerin, 2025 yılından itibaren yürür-
lüğe gireceği ve Ocak ayında uygulamaya konulacağı
belirtildi.>>HÜDAYİ ACAR

ÖĞRETMENLER GÜNÜNÜ
COŞKUYLA KUTLAYACAĞIZ

Etkinlik, hem müzik
dolu performanslar
hem de geleneksel
gösterilerle dolu
unutulmaz anlara
sahne olacak.
İŞTE PROGRAMIN 
AYRINTILARI
24 Kasım 2024 Pazar
günü, saat 19.00’da
gerçekleşecek olan
konser, Necmettin
Erbakan Spor
Salonu’muzda gerçek-
leşecektir. Etkinlikte,
öğretmenlerimizin
emeklerine ve
fedakarlıklarına duyu-
lan minnet, dolu dolu
bir programla dile getirilecek. 
Etkinlik, kültürümüzün önemli bir
parçası olan 101 Zeybek Gösterisi
ile başlayacak. Ardından sahneye
çıkacak olan Hazal Mizgin Yılmaz ve
Mevlüt Taşpınar, unutulmaz bir
müzik ziyafeti sunacak.
BELEDİYEMİZDEN ULAŞIM
KOLAYLIĞI
Katılımcıların etkinliğe kolayca

ulaşabilmesi
için
Anıtpark’tan
saat 17.00
itibarıyla ücret-
siz halk otobüs-
leri tahsis edile-
cek. Bu hizmet
sayesinde
halkımız, etkin-
lik alanına
rahatça ulaşa-
bilecek.
TÜM
HALKIMIZ
DAVETLİDİR
Tüm halkımızı
bu anlamlı
etkinliğe davet

eden Başkan Burcu Köksal,
“Cumhuriyetimizin mimarları olan
öğretmenlerimizin fedakarlıklarını,
özverilerini ve geleceğimizin inşasın-
daki emeklerini bir kez daha hatırla-
mak, onlara olan vefamızı göster-
mek istiyoruz. Öğretmenlerimiz için
düzenlediğimiz bu özel programa
tüm halkımızı bekliyoruz”
dedi.>>KADER KAYA

Belediyenin ve Kent Konseyi iş birliğiyle düzenlenen 24 
Kasım Öğretmenler Günü etkinlikleri, öğretmenlerimizin
kıymetini vurgulamak ve onlara unutulmaz bir akşam 

yaşatmak amacıyla kapsamlı bir program gerçekleştirilecek. 


